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ZÁPIS ZE 16. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 8. června 2021 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Mgr. Iryna Hren; Ing. František Klimenda, Ph.D.; Ing. Pavel Kraus; PhDr. Jan 
Novotný, Ph.D.; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; 
Omluveni: Karel Drašner; Vladislav Erdman; 
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení Strategického záměru rozvoje FSI – plnění v roce 2020 
5. Informace o plnění a vyhodnocování kariérního plánu FSI v obd. 2020 - 2021 
6. Různé 
7. Závěr 

 
 
Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír Cais. Konstatoval, že je 
šest členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[92]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Iryna Hren a Jan 
Novotný. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[93]. 
 
Ad 4) Děkan, Štefan Michna, předložil senátu ke schválení Plnění Strategického záměru rozvoje FSI v roce 2020, 
viz příloha č. 1. 
 
Návrh usnesení [94]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje plnění Strategického záměru rozvoje Fakulty strojního inženýrství UJEP v roce 2020.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[94]. 
 
Ad 5) Děkan, Štefan Michna, zhodnotil plnění kariérního plánu FSI na ústavech a VTP. Dále byl senát 
informován o personálním složení oddělení děkana FSI. Děkan upozornil, že je potřeba personálně zabezpečit 
docenty a profesory. Dále vyzdvihl důležitost psaní článků v rámci kariérního plánu.  
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Návrh usnesení [95]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
bere na vědomí informace o plnění kariérního plánu FSI za období 2020 - 2021 .“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[95]. 
 
Ad 6)  

a) Předseda senátu, Jaromír Cais, informoval Akademický senát o průběhu doplňovacích voleb. Byla 
odevzdána jedna kandidátní listina s jedním návrhem – Ing. Vít Černohlávek. Volby proběhnou dne: 
21. 6. 2021 v budově NO 8:00 – 11:00; 22. 6. 2021 v budově H 8:00 – 11:00. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

b) Děkan, Štefan Michna, informoval o nárůstu podaných přihlášek oproti loňskému roku o 50%, k 1. 6. 
2021 je podáno 334 přihlášek. 
 

 
Ad 7) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 92 až č. 95. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Iryna Hren, v. r.  

 Jan Novotný, v. r. 

 
 
         Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Plnění SZ FSI za r. 2020 
 
 


